
 
PROTOKÓŁ  NR 21.2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 12 października 2015. 

 
Obecni: 
 
1. Bogdan Jusiński       -   Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Sobczak   -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Stanisław Kielak      -   Członek Komisji  
4. Włodzimierz Paweł Fydryszek - Członek Komisji 
5. Grażyna Barbara Krupa - Członek Komisji 
6. Adam Wojtyra               - Członek Komisji 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli:  
 

1. Kamil Śledziewski- Skarbnik Młodzieżowej Orkiestry Dętej w 
Tłuszczu  

2. Patryk Sadowski – członek MOD w Tłuszczu  
3. Jan Zbigniew Pożarko- Radny Rady Miejskiej w Tłuszczu  

 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Zapoznanie z wnioskami do budżetu na 2016 rok; 
3. Sprawy różne;  
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  

 
 
Ad1. Protokół Nr 20 z dnia 30 września 2015 roku został przyjęty. 
 
Ad2. Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji poinformował radnych, iż 
wspólnie z Burmistrzem ustalono przeznaczenie kwoty 150 000 zł na inwestycje 
w każdym okręgu wyborczym.  
 
Do Komisji wpłynęły następujące wnioski: 
 

1. Radny Adam Wojtyra złożył wniosek o wykonanie inwestycji w Okręgu 
wyborczym nr 10. Pismo stanowi załącznik Nr 1. 
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Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński wraz z członkami komisji 
zaopiniował pozytywnie wniosek. Kolejnym krokiem w podjęciu działań 
będzie konsultacja z Burmistrzem. 
 

2. Radna Katarzyna Sadurska wnioskuje o zrealizowanie inwestycji w jej 
okręgu wyborczym. Pismo stanowi załącznik Nr 2. 

3. Sołtys miejscowości Jasienica przekazuje wniosek do budżetu gminy 
Tłuszcz na 2016 rok, na zadanie inwestycyjne polegające na wykupieniu 
terenu pod drogę- ulicę Łąkową w miejscowości Jasienica i otwarciu tej 
drogi. Wniosek stanowi załącznik Nr 3.  

4. Sołtys Sołectwa Jaźwie Pan Tomasz Siekaczyński w związku z 
planowanym przygotowaniem budżetu na rok 2016, wnosi o 
uwzględnienie w planach inwestycji niezbędnych w jego sołectwie. 
Wniosek stanowi załącznik Nr 4.  

5. Radna Urszula Pankowska wnioskuje o ujęcie w budżecie na 2016 rok 
inwestycji wymienionych w złożonym wniosku, który stanowi załącznik 
Nr 5 do niniejszego protokołu. 

6. Sołtys miejscowości Jasienica Sebastian Białek przekazuje wniosek na 
zadanie bieżące polegające na sfinansowaniu wyjazdu i pobytu na basen 
uczniów klas 3 szkoły podstawowej z Zespołu Szkół w Jasienicy. 
załącznik Nr 6 do protokołu.  

7. Mieszkańcy miejscowości Moczydło/ Konary wnioskuje o ujęcie do 
realizacji w budżecie na 2016rok oraz w kolejnych latach zadań 
inwestycyjnych niezbędnych w tych miejscowościach. Wniosek wraz z 
załącznikami stanowi załącznik Nr 7.  

8. Radny Okręgu Centrum Włodzimierz Fydryszek złożył petycję w sprawie 
przeniesienia Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w 
Tłuszczy na ul. Wiejskiej.  
W piśmie zwraca uwagę na pojawienie się gryzoni i insektów oraz 
natężenie nieznośnego zapachu. Ponadto prosi o wykonanie hermatyzacji 
oczyszczalni ścieków, aby zapobiec dalszemu zanieczyszczaniu 
powietrza. Pismo wraz z podpisami mieszkańców stanowi załącznik Nr 
8.  
 
Radni jednogłośnie uważają, że jak pilniej trzeba zająć się tą sprawą. 
Radna Grażyna Krupa powiedziała, że wraz z Komisją Ładu, Porządku i 
Ochrony Środowiska odwiedzała to miejsce i uważa, że petycja jest w 
pełni uzasadniona. 
Radny Włodzimierz Fydryszek poruszył temat obietnicy rekompensaty dla 
osób mieszkających  w bezpośrednim sąsiedztwie oczyszczalni w postaci 
obniżenia opłat za ścieki.  
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9. Radny Włodzimierz Malinowski oraz Przewodniczący Rady Osiedla 
Kolejowa Piotr Napiórkowski wnioskują o uwzględnienie w budżecie 
środków finansowych na wykonanie inwestycji. Wniosek stanowi 
załącznik Nr 9. 

10. Mieszkańcy ulicy Morelowej w Mokrej Wsi proszą o zwrócenie uwagi na 
uciążliwości, z którymi mają do czynienia od pewnego czasu. Wnoszą o 
ich złagodzenie poprzez modernizację drogi i pokrycie jej nawierzchnią 
asfaltową. Pismo stanowi załącznik Nr 10. 
 
Przewodniczący Komisji powiedział, że popiera wniosek, jednak 
wykonanie inwestycji powinno być konsultowane z Radną.  
Radna Grażyna Krupa powiedziała, że podobny problem występuje na 
ulicy Leszczynowej w Tłuszczu, która należy do jej okręgu wyborczego.  
 

11. W imieniu OSP Miąse, Prezes oraz Wiceprezes zwracają się z wnioskiem 
o wsparcie działań w zakończeniu budowy Wiejskiego Domu Kultury w 
części przeznaczonej dla straży. Pismo stanowi załącznik Nr 11 do 
protokołu. 

12. Komisariat Policji w Tłuszczy uprzejmie prosi o zaplanowanie w 
wydatkach kwoty 30 000 zł na rzecz wsparcia działań Komisariatu Policji 
w 2016 roku. Propozycja wydatkowania tej kwoty stanowi załącznik Nr 
12 do protokołu. 

13. Radny Waldemar Sitek prosi o pozytywne zaopiniowanie wniosku 
budżetowego na rok 2016 złożonego na podstawie zgłoszeń mieszkańców 
z jego okręgu. Ponadto wnioskuje o zaopiniowanie pomysłu dotyczącego 
utworzenia „Budżetu Obywatelskiego” dla każdego osiedla Tłuszcza. 
Pismo stanowi załącznik Nr 13. 
 
Komisja popiera wniosek Radnego, w związku z czym zostało złożone 
pismo do Burmistrza Tłuszcza, w którym Przewodniczący Komisji wnosi o 
zabezpieczenie w projekcie budżetu na 2016 rok środków finansowych w 
miejskich okręgach wyborczych w kwocie 10 000 na każdy. Wniosek 
stanowi załącznik Nr 14 do protokołu.  
 

14. Radna Grażyna Krupa oraz Przewodniczący Rady Osiedla Klonowa- 
Norwida wnoszą o uwzględnienie w budżecie Gminy Tłuszcza na 2016 
rok oraz realizację zadań inwestycyjnych wymienionych we wniosku. 
Stanowi on załącznik Nr 15 do protokołu. 

15. Radny Mirosław Sobczak zwraca się z wnioskiem o zabezpieczenie 
środków w budżecie na wykonanie inwestycji w miejscowości Miąse, 
Szczepanek, Franciszków, Jadwinin oraz Stasinów i utwardzenie dróg 
gminnych. Wniosek stanowi załącznik Nr 16.  
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16. Sołectwo Rysie złożyło petycję w sprawie podłączenia miejscowości do 
sieci wodociągowej. Pismo wraz z podpisami mieszkańców stanowi 
załącznik Nr 17. 
 
Radny Pan Jan Zbigniew Pożarko powiedział, że wodociąg w tej 
miejscowości jest niezbędny, gdyż leży on ok. 4m niżej, niż wysypisko.  
Mieszkańcy Moczydła, Wólki Kozłowskiej, Rysia, Kozłów są gotowymi 
odbiorcami. Włącznie tamtych terenów w sieć wodociągowania 
poprawiłaby efektowność inwestycji. 
 

17. Radny Rady Miejskiej w Tłuszczu os. Borki Pan Robert Pacuszka oraz 
Przewodniczący Rady Osiedla Borki Pan Marek Jachimowicz wnioskują o 
ujęcie do realizacji w budżecie na 2016 rok zadań inwestycyjnych 
wymienionych we wniosku, który stanowi załącznik Nr 18.  

18. Rada Osiedla Klonowa- Norwida oraz Mieszkańcy ul. Klonowej w 
Tłuszczu zwracają się z prośbą o modernizację na całej długości ulicy 
Klonowej. Pismo wraz z podpisami mieszkańców stanowi załącznik Nr 
19.  
 
Radna Grażyna Krupa wytłumaczyła, że jest to związane z planowaną w 
przyszłym roku modernizacją ulicy Klonowej. W obecnym naborze do tzw. 
schetynówek Burmistrz zgłosił dofinansowanie modernizacji ulicy 
Klonowej od skrzyżowania z drogą wojewódzką do ulicy Orzechowej. Ze 
względu na nieuregulowane sprawy własnościowe pozostała część ulicy 
została pomięta, w związku z czym należy dokonać wykupu gruntów, aby 
móc na tym odcinku w ramach posiadanych środków kontynuować 
modernizację drogi.  
 
Przewodniczący Komisji powiedział, że po wizytacji na tej ulicy wraz z 
komisją Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska istnieje uzasadniona 
konieczność uporządkowania stanu ulicy Klonowej.  
 

19. Radny Tadeusz Groszek złożył wniosek do budżetu, w którym wymienił 
inwestycje niezbędne do zrealizowania w jego okręgu wyborczym.  
Załącznik Nr 20.  

20. Radny Stanisław Kielak wnosi o uwzględnienie w budżecie zadań 
inwestycyjnych w miejscowości Chrzęsne. Pismo stanowi załącznik Nr 
21.  

21. Mieszkańcu ulicy Napoleońskiej i ulic sąsiednich w miejscowości Miąse 
zwracają się z prośbą o zarezerwowanie środków finansowych w budżecie 
na kontynuację budowy sieci wodociągowej, która jest dla nich sprawą 
priorytetową. Pismo stanowi załącznik Nr 22. 
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22. Mieszkańcy Tłuszcza zwracają się z prośbą o umieszczenie w planie 
inwestycyjnym na 2016 rok zadań inwestycyjnych polegających na 
kompleksowej modernizacji ul. Zakrzewie wraz z budową chodnika dla 
pieszych, budowie placu zabaw oraz wyznaczeniu bezpiecznego przejścia 
dla pieszych. Wniosek stanowi załącznik Nr 23.  

23. Tłuszczański Klub Sportowy „Bóbr Tłuszcz” złożył wniosek o zakup 
dwóch kontenerów z przyłączem prądu. Wniosek stanowi załącznik Nr 
24.  

24. Radny Robert Pacuszka złożył wniosek do Komisji Budżetu, w którym 
wymienia inwestycje niezbędne do zrealizowania na Osiedlu Borki wraz z 
szacunkowymi kwotami wykonania. Pismo stanowi załącznik Nr 25.  

25. Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w Chrzęsnem zwraca się z prośbą o 
dotację w kwocie 4 000 zł na zakup, zamontowanie i podłączenie szamba 
betonowego do budynku strażnicy. Wniosek stanowi załącznik Nr 26.  

26. Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej zwraca się z prośbą o zakup nowego 
samochodu pożarniczego, który przyczyniłby się do zwiększenia 
bezpieczeństwa strażaków jadących do akcji i szybkości niesienia pomocy 
poszkodowanym. Pismo stanowi załącznik Nr 27.  

27. Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w Chrzęsnem zwraca się z prośbą o 
środki finansowe na remont strażnicy. W 2017 roku straż będzie 
obchodziła 100-lecie istnienia. Pismo stanowi załącznik Nr 28.  

28. Radny Bogdan Jusiński złożył wniosek do budżetu na wykonanie 
inwestycji w okręgu wyborczym Nr 8 wraz z podaniem szacunkowych 
kosztów wykonania. Wniosek stanowi załącznik Nr 29.  

29. Radna Katarzyna Sadurska kwotę 150 000 zł przeznacza na asfaltowanie 
drogi Wagan- Lipiny. Wniosek stanowi załącznik Nr 30.  

30. Mieszkańcy Sołectwa Wagan, Rada i Sołtys Wsi, zwracają się z prośbą o 
uwzględnienie w budżecie gminy na 2016 rok wykonania nawierzchni 
asfaltowej na drodze Wagan- Lipiny. Pismo stanowi załącznik Nr 31.  

31. Rada Sołecka oraz wszyscy mieszkańcy wsi Jadwinin złożyli pismo z 
ponowieniem prośby z 2006 i 2015 roku o ułożenie chodnika we wsi, 
które stanowi załącznik Nr 32.  

32. Mieszkaniec działki położonej w miejscowości Miąse wnosi o 
uwzględnienie w budżecie gminy kosztów związanych z wykonaniem 
wodociągu do jego posesji. Pismo stanowi załącznik Nr 33. 

33. Radny Okręgu Centrum w Tłuszczu Pan Włodzimierz Fydryszek złożył 
wnioski inwestycyjne na 2016 rok, który stanowią załącznik Nr 34 oraz 
załącznik Nr 35 do protokołu.  

34. Radny Krzysztof Gajcy wnosi o zabezpieczenie środków finansowych na 
wykonanie inwestycji w jego okręgu wyborczym. Pismo stanowi 
załącznik Nr 36.  

35. Radny Zbigniew Pożarko prosi o podjęcie stosownych działań 
dotyczących przyznania środków i umieszczenia w budżecie na 2016 rok 
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zadań inwestycyjnych wymienionych we wniosku. Stanowi on załącznik 
Nr 37.  

36. Radny Okręgu wyborczego nr 7 Adam Kisiel wnosi o wykonanie 
wymienionych we wniosku inwestycji w miejscowości Jasienica. 
Załącznik Nr 38.  

37. Sołectwo Franciszków złożyło wnioski finansowe do budżetu, które 
stanowią załącznik Nr 39,40 oraz 41.  

38. Zespół Szkół im. Władysława Podkowińskiego w Mokrej Wsi przełożył 
projekt planu wydatków inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych do 
projektu uchwały budżetowej na 2016 rok oraz do projektu Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na rok 2016 i lata następne. Stanowi on załącznik 
Nr 42.  

39. Zespół Szkolno- Przedszkolny w Kozłach przełożył propozycje zakupów 
inwestycyjnych na rok 2016 wraz z uzasadnieniem. Załącznik Nr 43 do 
niniejszego protokołu.  

40. Dyrektor Przedszkola Samorządowego „Baśniowa Kraina” w Tłuszczu 
przełożył materiały planistyczne do projektu planu wydatków 
inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych na rok 2016. Pismo wraz z 
uzasadnieniem stanowi załącznik Nr 44.  

41. Radny Waldemar Sitek prosi o zabezpieczenie środków finansowych w 
budżecie na rok 2016 na inwestycje na Osiedlu Długa, Bolesława IV i 
Zakrzewie w Tłuszczu. Wniosek stanowi załącznik Nr 45.  

42. Dyrektor Zespołu Szkół w Jasienicy przekłada projekt planu wydatków 
inwestycyjnych. Zaplanowane środki zostaną wykorzystane na 
modernizację obecnej studni znajdującej się na terenie oczyszczalni. 
Projekt wraz z kalkulacją stanowi załącznik Nr 46.  

43. Mieszkanka Chrzęsnego wnosi o budowę wodociągu w miejscowości 
Postoliska w związku z planami budowy domu. Wniosek stanowi 
załącznik Nr 47.  

44. Zespół Szkół w Postoliskach złożył materiały planistyczne wraz z prośbą o 
uwzględnienie ich w planie budżetowym na 2016 rok. Stanowią one 
załącznik Nr 48.  

45. W związku z ustaleniami wypracowanymi na spotkaniu Starosty, Wójtów 
i Burmistrzów w sierpniu 2015 roku, Wydział Ochrony Zdrowia i Polityki 
Społecznej Starostwa Powiatowego w Wołominie zwraca się z prośbą o 
wsparcie powiatu w działaniach na rzecz Szpitala Powiatowego w 
Wołominie i zarezerwowanie w budżecie gminy na 2016 rok środków 
finansowych z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu niezbędnej 
aparatury diagnostycznej i leczniczej oraz modernizację szpitala. Pismo 
stanowi załącznik Nr 49.  
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Komisja zapoznała się z wnioskami.  
 

 
 
Ad3. Przybyli na komisję przedstawiciele Młodzieżowej Orkiestry Dętej z 
Tłuszcza omówili sytuację finansową Orkiestry, która w ubiegłym roku 
znacząco rozszerzyła swoją działalność przyjmując do zespołu wielu nowych 
adeptów. Aby zapewnić orkiestrze wielokierunkowy rozwój potrzebne jest 
zatrudnienie oprócz kapelmistrza co najmniej 4 instruktorów, co jest 
podyktowane rozmiarem orkiestry oraz jej zróżnicowanym składem. Jeśliby 
ujednolicić wynagrodzenie dla instruktorów sekcji do 1100 zł netto, a 
wynagrodzenie kapelmistrza wynosiłoby 2000 zł netto, roczne koszty wynoszą 
rzędu ponad 96 000 zł.  
 
Przewodniczący Komisji Bogdan Jusiński spytał, jak wygląda finansowanie 
wyjazdów orkiestry na występy i konkursy. 
 
Kamil Śledziewski odpowiedział, że wyjazd na II Międzynarodowy Festiwal 
Orkiestr Dętych w Gdańsku oraz Zblewie, gdzie zdobyli drugie miejsce w 
kategorii koncertu estradowego oprócz wynajmu autokaru, na który orkiestra 
dostała dofinansowanie został sfinansowany ze środków własnych członków. 
Pieniądze pozyskane z otwartego konkursu dla organizacji pozarządowych 
zostały w połowie przeznaczone na doposażenie instrumentów, natomiast 
pozostałe środki zostały przeznaczone na wakacyjne warsztaty w tatrzańskim 
Kościelisku, natomiast brakująca kwotę na pobyt uzupełniono pieniędzmi z 
własnych kieszeni. 
 
Radna Grażyna Krupa powiedziała, że Młodzieżowa Orkiestra Dęta jest świetną 
wizytówką i promotorem gminy, na co zwracała uwagę podczas konsultacji w 
tworzeniu strategii rozwoju Gminy Tłuszcz. Zwróciła się do członków komisji z 
prośbą o pozytywne spojrzenie na potrzeby orkiestry.  
 
Radny Adam Wojtyra powiedział, że orkiestra wkłada wiele pracy i czasu w 
przygotowanie występów, w związku z czym ich potrzeby są w pełni 
uzasadnione. Ponadto pochwalił występ Orkiestry na obchodach jubileuszu   
100- lecia Ochotniczej Straży Pożarnej w Tłuszczu.  
 
W najbliższym czasie orkiestra zamierza pozyskać środki finansowe, które 
umożliwi ą im wyjazd na festiwal do Pragi, którego koszt szacowany jest na ok. 
30 000 zł.  
 
Orkiestrze najbardziej zależy na sfinansowaniu pracy instruktorów, a środki 
pozostałe będą sukcesywnie pozyskiwane we własnym zakresie. Znaczące jest, 
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aby instruktorzy mieli odpowiednie podejście do pracy oraz umiejętność  
nawiązywania kontaktu z młodzieżą. W tej chwili tacy instruktorzy są 
zatrudnieni, a odpowiedni wynagrodzenie dodatkowo poprawiłoby efektywność 
ich pracy.  
 
Radny Mirosław Sobczak zaproponował, aby Młodzieżowa Orkiestra Dęta 
wnioskowała o pozyskanie środków z Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych. 
 

 
Ad4.  Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 27 października godz. 
15.00.  
 
Na tym protokół zakończono. 
 
                                                                         Przewodniczący Komisji 
  
                                                                              Bogdan Jusiński   
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji stanowi                            
załącznik do niniejszego protokołu.                                                             
Załączniki do wglądu w pokoju 38.   
Dokument utworzyła:  
Aleksandra Borowa  13 października 2015 roku. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


